
Verslag vergadering van 30/10/2009 

Aanwezig :  Suzy, Laila, Evi, Heidi, juf. Karolien, juf. Mieke, Bea C., Amy, Joris, Linda, An, Esther, 
Greet, Danielle 
 
Verontschuldigd :  Gwenda, Kristien, Els, mevrouw Chris, Christel, Bea, Marian 
 
Wegens ziekte van de voorzitster wordt de vergadering vandaag voorgezeten door Suzy. 
 

1/ Eetdag  
Op 15/11/2009 is het eetdag van de school. Normaal gezien staat het oudercomité in voor de toog 
en het opdienen, maar dit jaar zijn er – zoals reeds op eerdere vergaderingen meegedeeld – zeer veel 
afwezigen. Dit blijkt ook uit de helperslijst die op de vergadering is doorgegeven en ingevuld door de 
aanwezigen. Het zal dus niet mogelijk zijn zowel toog als opdienen te verzorgen, zelfs alleen de toog 
is op basis van de huidige helperslijst zeker in de avondpiek niet haalbaar. Esther gaat met de lijst 
naar mevrouw Chris om te bespreken hoe dit gaat opgelost worden. 
Op de dag zelf zorgt Esther voor de inventaris voor en na, Amy brengt de handdoeken mee en An 
zorgt voor het wassen van de vuile handdoeken. 
Esther vraagt of met het hele gezin in de pauze kan gegeten worden. Juf. Mieke zal dit navragen. 
Evi merkt op dat de kaarten pas laat (op 30/10) zijn meegegeven met de kinderen en dat er op 
dezelfde dag in de buurt nog op verschillende andere plaatsen eetdagen zijn, o.a. dansschool.  
Joris verwijst naar een andere school waar naast een oudercomité ook een ‘werkgroep’ bestaat van 
mensen die niet mee vergaderen enz. maar bij activiteiten wel komen helpen. Hierop wordt door de 
‘anciens’ van het oudercomité gereageerd dat dit ook op onze school in het verleden al eens 
geprobeerd is maar dat de oproep voor werkers geen succes had. Er wordt over nagedacht om dit 
nog eens te proberen in de hoop dat er dan meer interesse is. 
 

2/ Aankoop geluidsinstallatie 
Joris is er nog mee bezig maar het zal waarschijnlijk niet lukken om dit in orde te krijgen voor 3/12 
(bezoek van de Sint). 
Hij wacht nog op prijzen en informatie over andere installaties (zwaardere dan de geteste). I.v.m. de 
headsets is erop gewezen dat deze fragieler zijn dan microfoons (delicate kabels) en dat het dus 
wellicht verstandiger is om voor microfoons te kiezen. 
Joris volgt dit op en zal indien nodig mevrouw Chris 2 weken voor het Sintbezoek verwittigen om  
voor dit keer nog een geluidsinstallatie te huren bij EP. 

 
3/ Aafknokenfuif 
De Aafknokenfuif van 2009 is weer achter de rug. Alle aanwezigen en helpers worden van harte 
bedankt voor hun aanwezigheid en hulp ! 
Er wordt vastgesteld dat er dit jaar een heel goede voorverkoop is geweest, maar dat er op de avond 
zelf weinig volk was (slechts 55% van de vvk-kaarten). Oorzaak ligt mogelijk o.a. bij het SP-bal in 
Tessenderlo. Dat was een éénmalige activiteit dus volgend jaar zouden we daar geen concurrentie 
meer van hebben. 
I.v.m. de vraag of het nuttig is om een uur langer te spelen (zoals tot nu toe altijd het geval is 
geweest) zijn de meesten van mening dat het dit jaar misschien niet nuttig was omdat er zo weinig 
volk was, maar dat het wel nut heeft als er meer volk is. Dus : volgend jaar nog zo laten en dan 
daarna opnieuw evalueren. 
I.v.m. het nut van het happy hour hebben de meesten wel twijfels. Het lijkt niet echt vroeger volk te 
lokken en de helpers aan de toog merkten dat veel  fuifgangers er zelfs niet van op de hoogte waren. 
 



Wat betreft de mogelijkheid van het voorzien van andere animatie (optreden van groep of zo) om 
het volk vroeger daar te krijgen wordt gevreesd dat dit een aanzienlijke kost met zich mee zou 
brengen en het is maar de vraag of we dat zouden terugverdienen. 
 
Amy en Bea C. checken of de DJ voor volgend jaar al vastligt. 

 
4/ Informatie vanuit de school 
Op dinsdag 10/11 om 9 u. Komt René, oftewel de man van de tuinbanken, langs bij de kleuterschool 
met twee voorbeeldbanken, zodat de kleuterjuffen deze kunnen zien en met de man kunnen 
bespreken wat ze zouden willen (want bank kan aangepast worden aan de behoeften). De prijs van 
een bank zou 100 euro bedragen. 
 
Op de kerstmarkt zullen wafels en bloemstukjes en misschien ook speculaas verkocht worden. Jessy 
zou bloemstukjes maken. Dit wordt gezien als test om dan volgend jaar eventueel de kinderen iets te 
laten maken. Er moet nog wel besproken worden of het oudercomité hiervoor iets moet doen, bv. 
standje voorzien ?  
 
Op 13/11 komt Theater Zuidervis voor kleuter- en lagere school. 
 
Van 21 tot 29/11 is het Voorleesweek. 
 

5/ De Sint op school 
Op 3/12 bezoekt de Sint de school.  
De kleren van de Sint zijn gewassen, gestreken en, hersteld door de mama van Laila. 
Voor de Pieten zijn er nieuwe pruiken en pakken van de Chiro. 
Paard en kar zijn in orde. 
Er wordt nogmaals aan herinnerd dat de teksten voor de Sint voor 25/11 bij Marian moeten zijn ! 
Esther en Laila gaan shoppen. De zakjes worden gevuld op 2/12 om 20.00u in de klas van juf. Mieke. 
Na het schoolbezoek gaat de Sint ook even langs bij het Nestje. 
 

6/ Kerstmarkt 
Op 17/12 vindt de kerstmarkt plaats. Op de kerstmarkt zullen dit jaar wafels, bloemstukjes en 
misschien ook speculaas verkocht worden (zie hierboven bij punt4/ Informatie vanuit de school). Er 
wordt nog nagevraagd of het oudercomité hier iets moet voor doen. 
Boer Kurt Rogiers schenkt 10 liter chocomelk, dus we gaan de kinderen i.p.v. een koek dit jaar terug 
chocomelk geven. Er wordt voorgesteld de melk dit keer koud te geven, dat is makkelijker voor ons 
en de meeste kinderen vinden dit zeker zo lekker. 
Greet laat weten dat de Werkgroep Kerstmarkt samenkomt bij haar thuis op 23/11 om 20.00u en dat 
iedereen welkom is ! 

 
7/ Rondvraag 
� Greet is lid van het oudercomité van Pinokkio. Daar is geklaagd over een probleem van de gele 

poort. De lagere schoolkinderen van Pinokkio worden ’s morgen afgezet in de hal maar lopen de 
begeleidsters achterna, soms zelfs tot buiten de gele poort. 

� Greet wijst erop (en anderen treden bij) dat het tutti frutti project nog niet helemaal op punt staat 
(onrijpe bananen, bevroren fruit, fruit te weinig, ...). 

� I.v.m. Pinokkio en de foute lijsten deelt Greet mee dat ondertussen is toegegeven dat er 
kinderziektes waren in het systeem en dat er bovendien een gebrek aan administratief personeel 
was wat voor problemen zorgde. De problemen zouden nu moeten opgelost zijn. Dit wordt 
bevestigd door juf. Mieke en juf. Karolien.  



� Amy wijst op de problemen met het poortje bij de kleuters, dat ouders laten openstaan en vraagt 
er of bv. geen gedichtje kan gehangen worden om de aandacht van de mensen te vestigen op het 
belang van het zorgvuldig sluiten van het poortje. 
Juf. Mieke en juf. Karolien reageren hierop dat er na het Allerheiligenverlof een nieuwe regeling 
wordt ingevoerd waarover de dag na de vergadering een brief wordt meegegeven aan de ouders . 
Alleen ouders van kindjes die bij juf. Patricia, juf. Arianne en juf. Caroline zitten, mogen kun kind in 
de klas afzetten. Er zal aan de boekentas van die kindjes een wit vlaggetje worden bevestigd zodat 
altijd meteen duidelijk is om welke kinderen het gaat. Alle andere kleuters moeten afgezet worden 
aan het groene poortje (of bij slecht weer aan de deur van de speelzaal), er mogen dus geen 
ouders meer op de speelplaats (tenzij bij slecht weer dus). Er zal wel steeds een juf bij het poortje 
staan om de kindjes op te vangen enz. 
De juffen vinden een gedichtje wel een goed idee. Bea C. stelt voor : “Poortje open, kindjes lopen, 
poortje vast, vertrek met een gerust hart”. 

� Amy doet in navolging van het vlaggetje aan de boekentas van het vorige punt de suggestie om evt. 
ook iets te voorzien om buiten aan de boekentas te hangen bij kinderen die met de bus of naar 
Pinokkio moeten. Dat zou het voor de leerkrachten makkelijker maken, zeker bij kindjes die 
onregelmatig met bus of naar Pinokkio gaan. 

�  Heidi wijst erop dat de grendel van de gele poort stuk is, waardoor die poort soms openstaat en 
het voor kinderen niet altijd duidelijk is of ze al buiten mogen. Er wordt op gewezen dat kinderen 
alleen door de poort mogen als er een leerkracht bij is.  

� Linda stelt voor om elke vergadering van het OC aan te kondigen op de borden aan de 
schoolpoorten, zodat mensen ook in de loop van het jaar worden aangesproken om erbij te komen 
(i.p.v. zoals nu alleen in het begin van elk jaar).  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Je vindt dit verslag ook terug op http://www.bloggen.be/oudervereniging_wereldwijzer 
 

Data om niet te vergeten!!! 

15/11/2009  Mosselfeest@De Griffel 
 02/12/2009  sintzakjes vullen 
03/12/2009  Sint op school 
 09/12/2009  20u00 vergadering kerstmarkt 
17/12/2009  Kerstmarkt@school 
 07/01/2010  20u00 vergadering + nieuwjaarsdrink 
 03/02/2010  20u00 vergadering kienen 
12/02/2010  Kienen@De Griffel 
 25/03/2010  20u00 vergadering kinderfuif 
08/05/2010  Kinderfuif@De Griffel 
 26/05/2010  20u00 vergadering schoolfeest 
06/06/2010  schoolfeest 
 
 
 


